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研发经历了三个阶段( Three Stages）

1. 2015.6-2015.10 系统需求分析(system demand analysis)、字段设计(field design)；

2. 2015.11-2016.6 CTTI的系统开发 (the system development of CTTI）

3. 2016.7-2016.9 系统环境部署、上线内测，委托第三方测试系统安全性工作。
(System deployment, On-line inner measuring, and Commissioned Third Party Safety
Testing System)
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1. 机构数据库 (Institutional Database)：50(Category), 305(Field Name）

2. 专家数据库 (Expert Database): 36(Category)，238(Field Name)

3. 成果数据库 (Publication Database): 10 (Category), 234 (Field Name)

4. 活动数据库 (Activities Database): 4 (Category), 94 (Field Name)
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1. CTTI建立了共建共享的数据采集机制，依靠来源智库和专家的自主填报
It sets up a shared data collection mechanism, relying on the self-filling out of  the  sources 

Think Tank institutions and experts.

2. 每条数据由南京大学中国智库研究与评价中心手工录入并且人工审核；
Each data is manually input by the Think Tank professionals and edited by the CTTI back-

stage management.

3.CTTI允许几百上千人同时录入数据，同时为每个字段提供了数据录入提示语，而且给出示例。
CTTI allows hundreds of thousands of people to input data at the same time, and provides data 

entry for each field. 

4.CTTI建立了中国特色新型智库的统计指标体系和元数据标准。
CTTI establishes the statistical index system and metadata standard of the new think tank with 

Chinese characteristics. 
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来源智库遴选 Source Selection Methods

1.全国智库机构摸底调查 (The investigation of National Think-Tank )

2.委托有关机构推荐来源智库(Recommending Source Think-Tank by 
Commissioned Institutions)

3.业内专家评审(Experts-Review)

4.在线数据审核(Online Data Checking)
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1. CTTI既是一个垂直的搜索引擎，同时它也可以对来源智库数据进行分析；
CTTI is not only a vertical searching engine, but it can also be used to analyze the source of the data; 

2. 中国特色型智库建设尚处于起步阶段，还有很大的成长空间;
The construction of Chinese think-tank is still in its infancy. There is still 

plenty of developing room  
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